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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének Társadalmi Ügyek Bizottsága 2025. február 24-én (hétfő) 
13.00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as 
termében megtartott 5. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

T ávol:

Hermann György - elnök

Horváth Alexander - alelnök
Dr. Eröss Gábor
Bihari György
Oláh József
dr. Kecskeméti László
Szili-Darók Ildikó
Kovács Attila
Papadopulosz Dóra
Györfí Iván
Pacsika Márton
Dr. Pálovics Emese

Nagy Erika

Jelenlévő meghívottak:
Dr. Udvarhelyi Éva Tessza- alpolgármester
dr. Bojsza Krisztina - aljegyző
dr. Kiss Levente-jogi referens, Jogi Iroda
Hőrich Szilvia - gazdasági vezető, ügyosztályvezető, Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály
Pfeifenróth Noémi - irodavezető, Költségvetési Iroda
Kerékgyártó Anna írisz - ügyosztály vezető, Lakáspolitikai és Vagyongazdálkodási Ügyosztály 
Pokomyi Viktória - ügyosztályvezető, Társadalompolitikai Ügyosztály
Nagy Ibolya - irodavezető, Szociális Támogatási Iroda
dr. Lányi Krisztina - irodavezető-helyettes, Városépítészeti Iroda
Borbás Gabriella - vezérigazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.
Szalva Judit - operatív munkatárs, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.
Lágler Péter Károly - vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.
Alexa György - operatív igazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.
Takács Gábor - intézményvezető, Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
Szűrszabóné Tóth Tímea - szakmai vezető, Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
Koscsóné Kolkopf Judit - intézményvezető, Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék
Kocsisné Juhász Éva - óvodaigazgató, Józsefvárosi Óvodák
Dr. Szabadkai Antal - elnök, Józsefvárosi Német Nemzetiségi Önkormányzat
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Hermann György
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 2025. évi 5. rendes ülését megnyitom. Kérem a tisztelt 
bizottsági tagokat, hogy kapcsolják be a szavazókészülékeiket a létszám megállapítása 
érdekében. A Bizottság tagjainak száma 13 fő, megállapítom, hogy jelen van 10 fő, így a 
Bizottság határozatképes. Távolmaradását bejelentette Nagy Erika, késést nem jelzett senki. 
Közben megérkezett Eröss Gábor is, 11 főre nőtt a jelenlévők létszáma időközben. A mai 
napon a törvényességi felügyeletet dr. Bojsza Krisztina látja el. A napirend szavazása előtt két 
kiegészítéssel élnék, a napirendi javaslattal kapcsolatban a következőkről tájékoztatom a 
tisztelt Bizottságot. Az 1.10. számú - „Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet módosítására és 
személyi döntések meghozatalára" - című napirendi ponthoz csere-elöterjeszlés érkezett, 
mely most már megtekinthető a NAS-on, illetve egy nyomtatott példány is rendelkezésre áll 
az ülésteremben, ha erre valakinek igénye lenne. Tájékoztatom arról is a tisztelt bizottsági 
tagokat, hogy az 1.13. számú képviselő-testülti előterjesztés - „Javaslat a „SHELTER - 
Társas tanulási program a családon belüli erőszak áldozatainak helyi szintű támogatásához” 
elnevezésű pályázat megvalósításához kapcsolódó döntések meghozatalára” - az ülés 
kezdetéig nem érkezett meg, így a Bizottság ezt nem fogja tárgyalni. A jegyzőkönyvben az 
1. blokk napirendi pontjainak számozása ennek megfelelően fog változni, de az ülés folyamán 
a meghívó szerinti sorszámozással fogjuk követni a napirendi pontokat. Ezekkel a 
módosításokkal, kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról.

Megállapítom, hogy a Bizottság 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodással a napirendet elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

36/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

1. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése - nyilvános 
(írásbeli előterjesztések)

1. Javaslat a Képviselő-testület 2025. évi munkatervének elfogadására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 
31/2022. (X. 20.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester, 
Hermann György önkormányzati képviselő

3. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet IV. módosítására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester
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4. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2025. évi 
költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz 
kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

5. Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2025. évi üzleti tervének 
elfogadására, valamint a 2025. évre - 2025. január 1-től június 15-ig - szóló 
közszolgáltatási szerződések megkötésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella vezérigazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.

6. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Közszolgáltatási 
Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves Közszolgáltatási 
Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének elfogadására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

7. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási 
szerződéseinek megkötésére
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

8. Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány támogatási 
szerződésének megkötésére, valamint kuratóriumi elnök választására 
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Dr. Udvarhelyi Tessza alpolgármester

9. Javaslat lakásgazdálkodással kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György önkormányzati képviselő

10. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet módosítására és személyi döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

11. Javaslat a Józsefvárosban működő önszerveződő közösségek, továbbá művészek 
és sportolók pályázati támogatásáról szóló 7/2016. (III. 03.) önkormányzati 
rendelet módosítására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester, Hermann György 
önkormányzati képviselő

12. Javaslat a 2024-2025. évi gyerek- és ifjúsági részvételi költségvetéshez és a 2024. 
évi részvételi költségvetés megvalósításához kapcsolódó döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

13. Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és hajléktalan 
személyek részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális 
alapszolgáltatások tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

14. Javaslat a Józsefvárosi Óvodák igazgatói pályázatának kiírására 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester
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15. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 
2025/2026. nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos 
döntés meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

16. Javaslat a Fővárosi Szociális Közalapítvánnyal támogatási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

17. Javaslat a Józsefvárosi Értéktár Bizottság éves beszámolójának elfogadására és 
2025. évi működési feltételeinek biztosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

18. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
2023. és 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző

19. Beszámoló Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testülete bizottságainak 2024. évi munkájáról, valamint a Bizottságok 
2023. november 16. - 2024. december 31. közötti időszakra vonatkozó átruházott 
hatásköreinek gyakorlásáról
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György elnök (Társadalmi Ügyek 
Bizottság), Gutjahr Zsuzsanna elnök (Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság), Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós elnök (Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület- 
hasznosítási Bizottság)

20. Polgármesteri tájékoztató a legutóbbi képviselő-testületi ülés óta eltelt időszakról 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztés - nyilvános
(írásbeli előterjesztés)

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által 
fenntartott Józsefvárosi Óvodák körzethatárainak módosításával kapcsolatos 
döntés meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

3. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések - zárt
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester (írásbeli előterjesztések)

1. Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelmek elbírálására

2. Javaslat a „IV/2024. felújított bérlakások lakással nem rendelkezők részére” 
pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára

3. Javaslat a „V/2024. felújítandó bérlakások lakással nem rendelkezők részére” 
pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára
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4. Javaslat a Budapest VIII. kerület, József utca szám alatti és a
Budapest VIII. kerület, Dobozi utca szám alatti jogcím nélküli
lakáshasználók jogviszony rendezéséről szóló döntések meghozatalára

5. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tömő utca szám alatti és a
Budapest VIII. kerület, József utca szám alatti jogcím nélküli
lakáshasználók jogviszony rendezéséről szóló döntések meghozatalára

6. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Rákóczi út szám alatti
jogcím nélküli lakáshasználó jogviszony rendezéséről szóló döntés meghozatalára

7. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca szám alatti
jogcím nélküli lakáshasználó jogviszony rendezéséről szóló döntés meghozatalára

8. Javaslat az „Otthon megújítási támogatás” programban nyertes pályázat 
támogatási szerződésének módosítására

Hermann György
Időközben megérkezett Szili-Darók Ildikó is, úgyhogy a további szavazásoknál már a 
jelenlévők létszáma 12 lesz. Most szavazunk a zárt ülés elrendeléséről. A 3.2-3.8. számú 
előterjesztéseket zárt ülés keretében javasolt tárgyalni, a 3.1-est kötelező zártan tárgyalni. A 
jogszabályi hivatkozásokat egyébként az előterjesztések III. pontja tartalmazza. A zárt ülés 
elrendeléséről az Mötv. 50. §-a alapján a Bizottság minősített többséggel dönt. Kérem, 
szavazzunk most a zárt ülés kérdésében.

12 igen, tehát a 3.2-3.8. számú előterjesztéseket is zártan fogjuk tárgyalni.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

37/2025. (II. 24.) számú határozata 
(12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy zárt ülés keretében tárgyalja a napirend 3.2- 
3.8. pontjait.

Napirend előtti felszólalások

Hermann György
A napirendi pontok tárgyalása előtt lehetőség van napirend előtti felszólalásra. Oláh József 
jelentkezett. Képviselő úr, megadom a szót, parancsoljon.

Oláh József
Köszönöm a szót, Elnök úr. Tisztelt Bizottság, azért kértem szót napirend előtt, mert egyrészt 
a Bizottság kompetenciájába tartozik ez a társadalmi ügy, másrészt tegnap múlt 16 éve, hogy 
Tatárszentgyörgyön apát és fiát a gyilkos terror kivégezte. Ez a magyar kriminológiában egy 
egyedülálló kriminológiai eset, ahol nyolc támadás hat halálos áldozatot és öt sebesültet 
követelt. Ez a magyar kriminológiába úgy került be, mint a romák ellen elkövetett rasszista 
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alapú terroristatámadás-sorozat. Igen, azt gondoljuk, hogy terroristatámadás-sorozat volt, mert 
azt remélték, hogy a politikai rendszert megváltoztatják és polgárháborút robbant ki az a 
terroristatámadás-sorozat, amely etnikai alapon ölte meg azokat a magyar állampolgárokat, 
akik cigánynak születtek és cigány identitásként élték meg a mindennapjaikat. 2012-ben Setét 
Jenő, Józsefváros és a Főváros díszpolgára kezdeményezésére szerveztük meg első 
alkalommal ennek az emlékezetpolitikáját, rendezvényét, és következetesen, 13 éve minden 
év február 23-án tartjuk meg ennek a megemlékezéseit. Tavaly egy roma értelmiségi csoport 
kezdeményezte, hogy február 23-a legyen a közös emlékezet napja. Én nagyon büszke vagyok 
arra, hogy annak a Józsefvárosi Önkormányzatnak vagyok a képviselője, akik első 
alkalommal csatlakoztak ehhez és határozatban jelölték ki, hogy ők is támogatják a közös 
emlékezet napját, ehhez csatlakozott tavaly a Fővárosi Önkormányzat is. Azt gondolom, hogy 
ez egy olyan trauma, olyan közösségi trauma, társadalmi trauma, amely mindannyiunk 
traumája, tehát az emlékezetnek is közösnek kell lennie. Nagyon remélem, hogy hamarosan a 
Magyar Parlament, a Magyar Országgyűlés is elfogadja ezt a kezdeményezést. Én szeretném 
megköszönni minden józsefvárosi képviselőnek, civil szervezetnek, illetve a 
háttérintézmények dolgozóinak, akik az elmúlt napokban ezeken a rendezvénysorozatokon 
részt vettek. Köszönöm a figyelmüket.

Hermann György
Köszönjük szépen Képviselő úr szavait. Dr. Eröss Gábor, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Én nem emiatt a téma miatt nyomtam gombot, de csatlakozni 
szeretnék az első két mondatommal Oláh József képviselőtársamhoz és elmondani, hogy ez 
valóban egy kitörölhetetlen és megbocsáthatatlan bűn, ami történt. Arra viszont büszkék 
lehetünk mindannyian, hogy Józsefvárosban is, hivatalosan is immár, emléknap ennek a 
romák elleni terrortámadás-sorozatnak a napja. Egyébként péntektől vasárnapig egy igazán 
méltó megemlékezéssorozattal emlékezett meg a Józsefvárosi Önkormányzat, sokan az itt 
jelenlévők közül is, és sokan mások erről a napról. Pénteken egy filmvetítés és egy 
kerekasztal volt a Hl3-ban, vasárnap koszorúzás, mécsesgyújtás és aztán még egy koncert is. 
Elmondom, amiért én most eredetileg felszólalni szerettem volna. Egy másik, hát, emléknap 
vagy évforduló is van ma, ez pedig az Ukrajna elleni agresszió harmadik évfordulója, amikor 
Putyin csapatai - szándékosan mondom így, nem orosz csapatokról beszélek, hanem 
Vlagyimir Putyin, Orbán Viktor nagy barátjának a csapatairól beszélek -, szóval, amikor ők 
megtámadtak egy szomszédos szuverén országot. Azóta több 100 ezer ember, főleg katonák, 
de nagyon sok civil is halt meg, oroszok és ukránok vegyesen egyébként. Úgy kapcsolódik ez 
a mi bizottságunk témaköréhez, hogy a háború kitörését követően közvetlenül egy elég 
nagyszámú menekült érkezett Magyarországra, Budapestre, és azon belül Józsefvárosba is. 
Közülük sokan a mai napig velünk élnek, hiszen Putyin agressziója tovább folytatódik és nem 
tudnak hazatérni a hazájukba. Az Ukrán és a Ruszin Nemzetiségi Önkormányzattal is 
együttműködve sokat tett Józsefváros önkormányzata az ő befogadásukért. Én csak azt 
szeretném, ha a mai napon megemlékeznénk arról a sok 100 ezer áldozatról, amit ez az 
értelmetlen és szörnyű háború követelt, Putyin háborúja. Szeretném, ha erőnkhöz mérten a 
jövőben is segítenénk a velünk és nálunk élő ukrán, Ukrajnából menekült magyar, roma, 
ukrán, orosz menekültek életét és beilleszkedését. Köszönöm szépen.

Hermann György
Köszönöm szépen Képviselő úrnak is a felszólalást. Nehéz ezek után megszólalni, de rá kell 
térnünk a napirendi pontok tárgyalására.
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1. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése - nyilvános

Összevont határozathozatal

Hermann György
Először a képviselő-testületi előterjesztéseket véleményezzük. A Bizottság az 
előterjesztéseket összevontan fogja tárgyalni. Kérem, most jelezze a Bizottság tagjai közül, 
aki szeretné, hogy valamelyik napirendi pontot külön tárgyaljuk. Kecskeméti László, 
parancsoljon.

dr. Kecskeméti László
Szeretném bejelenteni, hogy nagy valószínűséggel ez lesz a rekordgyorsaságú bizottsági 
ülésem, mivel lehet, hogy körülbelül 10 percen belül távoznom kell, de addig még próbálom 
kelteni a zavart az űrben. A kérésem az lenne a költségvetési anyag megtárgyalása 
vonatkozásában - ez talán a 4. napirend lenne - majd, amikor a Képviselő-testület tárgyalja, 
hogy én szeretnék kérni a Hivataltól egy olyan kivonatolt anyagot - mert egyszerűen a 
legjobb szándékom ellenére se sikerült tetten érnem -, ami az én körzetemre vonatkozó 
fejlesztéseket, beruházásokat és kötelezettség-vállalásokat összefoglalná. Én kb. két hónappal 
ezelőtt, tehát úgy gondolom, egy eléggé kulturált időintervallumban megjelöltem 
Polgármester úrnak és Rádai alpolgármester úrnak is azt az igényemet, hogy mivel én egy 
ötéves program végrehajtására szerződtem a választóimmal, ezért legyenek olyan kedvesek, 
és biztosítsanak a számomra egy olyan lehetőséget, amikor átbeszéljük, hogy mik az 
elképzeléseim a körzetemmel kapcsolatban. Ehhez képest nemhogy ezt az egyeztetést nem 
tudtuk megejteni, de azóta gyakorlatilag tüzzel-vassal irtja Kecskeméti Lászlót a kerület 
polgármestere, amellyel nincsen problémám, mert én állom a vasat. Azzal viszont már van 
problémám, hogy a kerületnek az én választókörzetemben élő lakossága... Ez az anyag, amit 
majd összekészítenek, lehetséges, hogy rám cáfol, de élnék a gyanúperrel, hogy gyakorlatilag 
semmilyen fejlesztést nem prognosztizálhatunk majd a 2025-ös évre, ami meg egy óriási 
probléma lenne, és ezért kérem ennek az összeállítását. Köszönöm.

Hermann György
Köszönöm. Itt szeretném jelezni Képviselő úrnak, hogy most az volt a kérés, hogy ne 
szóljanak egyelőre hozzá, hanem csak azt jelezze bárki, ha valamelyik napirendi pontot 
szeretné kikérni a blokkból.

dr. Kecskeméti László
Azért szóltam hozzá, mert ha túl bő lére ereszti, mondjuk, Pacsika úr meg Szili-Darók Ildikó, 
én meg távozom 10 percen belül, akkor a lényeget nem tudtam volna elmondani. Ezúton is 
elnézést kérek, Elnök úr, de muszáj volt.

Hermann György
Akkor nem kéri ki külön tárgyalni?

dr. Kecskeméti László
Elmondtam, amit szerettem volna.

Hermann György
Rendben, köszönöm. Pacsika Mártoné a szó.
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Pacsika Márton
Köszönöm. Én az 1.6-ost szeretném kikérni.

Hermann György
Szili-Darók Ildikó.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Az 1.4-est szeretném kérni.

Hermann György
Akkor a költségvetést mégiscsak külön fogjuk tárgyalni. Rendben. Tehát, az 1.4-est és az 1.6- 
ost külön fogjuk tárgyalni. Most kérem, hogy a többi képviselő-testületi előterjesztés 
véleményezéséről összevontan szavazzunk.

11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás. A határozati javaslatokat elfogadtuk.

Napirend 1.1. pontja: Javaslat a Képviselő-testület 2025. évi munkatervének 
elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

38/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.2. pontja: Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló lakások 
bérbeadásáról szóló 31/2022. (X. 20.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester, 
Hermann György önkormányzati képviselő

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

39/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős:
Határidő:

polgármester
a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése
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Napirend 1.3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 
IV. módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

40/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását és a rendelet elfogadását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.4. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend 1.5. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2025. évi üzleti 
tervének elfogadására, valamint a 2025. évre - 2025. január 1-től június 15-ig - szóló 
közszolgáltatási szerződések megkötésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella vezér igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

41/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.6. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend 1.7. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért 
támogatási szerződéseinek megkötésére
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

42/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)
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A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.8. pontja: Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány 
támogatási szerződésének megkötésére, valamint kuratóriumi elnök választására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Dr. Udvarhelyi Tessza alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

43/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.9. pontja: Javaslat lakásgazdálkodással kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György önkormányzati képviselő

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

44/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.10. pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet módosítására és személyi 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

45/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)
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A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.11. pontja: Javaslat a Józsefvárosban működő önszerveződő közösségek, 
továbbá művészek és sportolók pályázati támogatásáról szóló 7/2016. (III. 03.) 
önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester, Hermann György önkormányzati képviselő

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

46/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.12. pontja: Javaslat a 2024-2025. évi gyerek- és ifjúsági részvételi 
költségvetéshez és a 2024. évi részvételi költségvetés megvalósításához kapcsolódó 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

47/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.13. pontja: Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és 
hajléktalan személyek részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális 
alapszolgáltatások tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

48/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.14. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Óvodák igazgatói pályázatának kiírására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

49/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.15. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban 
a 2025/2026. nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

50/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése
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Napirend 1.16. pontja: Javaslat a Fővárosi Szociális Közalapítvánnyal támogatási 
szerződés megkötésére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

51/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.17. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Értéktár Bizottság éves beszámolójának 
elfogadására és 2025. évi működési feltételeinek biztosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága 

52/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.18. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal 2023. és 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

53/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése
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Napirend 1.19. pontja: Beszámoló Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat Képviselő-testülete bizottságainak 2024. évi munkájáról, valamint a 
Bizottságok 2023. november 16. - 2024. december 31. közötti időszakra vonatkozó 
átruházott hatásköreinek gyakorlásáról
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György elnök (Társadalmi Ügyek 
Bizottság), Gutjahr Zsuzsanna elnök (Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság), Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós elnök (Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

54/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Napirend 1.20. pontja: Polgármesteri tájékoztató a legutóbbi képviselő-testületi ülés óta 
eltelt időszakról
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

55/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

(összevont határozathozatal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek a tájékoztató 
tudomásulvételét.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Külön tárgyalt napirendi pontok

Hermann György
Rátérünk a két kikért előterjesztésre.

Napirend 1.4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására és 
az ahhoz kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester
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Hermann György
Ezek szerint Képviselő úrnak már el kell mennie. A napirend vitáját megnyitom. Szili-Darók 
Ildikónak megadom a szót.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Kettő kérdésem lenne a napirendi ponthoz, az első a JKN 
költségvetéséhez. A JKN tervezte-e a káptalanfüredi strand esetében a mederkotrást erre az 
évre? A tavalyi évben 42 millió körüli összeg volt, valószínűleg ez már 50-re emelkedne. 
Esetleg akkor lehet csökkenteni az összeget, ha összeállnánk Zamárdi önkormányzatával. 
Mert reklámozzuk a strandunkat, és viszonylag sok józsefvárosi meg is látogatja, de a strand, 
hogy is mondjam, iszapja nem teszi lehetővé, hogy igazából ez élvezhető legyen. Illetve 
nagyon sokan jönnek ki vérző lábbal a hínár miatt, ami a parttól 2-3 méterre tanyázik. A 
másik kérdésem a következő. 17,5%-kal emelten van betervezve, 47 millióra a civil 
szervezetek, alapítványok, egyházak támogatása. Ebben a szöveges pontban szerepel a 
nemzetiségi önkormányzatok működési támogatásának 5%-os növekedése. Ez a tavalyi 
bázisra vonatkozik, vagy pedig a tavalyi összes költésre vonatkozik? Tehát gyakorlatilag csak 
az alapot növeljük, vagy pedig idén is beterveztük azt a többletámogatást, amit tavaly 
biztosítottunk az önkormányzatoknak?

Hermann György
Köszönöm szépen. Az első kérdésre Lágler Péter, a JKN vezérigazgatója és Alexa György fog 
válaszolni. Megadom a szót, parancsoljanak.

Lágler Péter Károly
Köszönjük szépen a ránk és a strandra való figyelést evvel kapcsolatban. Mi is figyeltünk erre 
a problémára, ezért még a ’24-es évben megrendeltünk egy szonáros felmérését a strandnak, 
amit el is végeztek, és ebből a szonáros felmérésből néhány dolog kiderült. Ezenkívül 
természetesen az 50 milliót ugyan javasoltuk, de nem terveztük, mert nincsen rá való. A 
szonáros felvételről pedig kérném szépen Alexa Györgyöt, hogy mesélje el, mire jutottak.

Alexa György
Picit távolabbról kezdem, mert gyakorlatilag az elmúlt években, áttekintve a JKN által 
benyújtott üzleti terveket, érintőlegesen 2-3 mondatban mindig foglalkoztak ezzel a 
mederkotrásos problémával. Annyival mindenképpen kibővíteném Vezérigazgató úr 
mondandóját, hogy fölvettem a kapcsolatot a Balatoni Hajózási Zrt-vel, amelyik ilyesmiket 
csinál. Ez már nem 50, hanem 120-140 milliós kategória. Ráadásul ennek a dolognak úgy 
lenne értelme, ha együtt tudnánk működni az Almádi Önkormányzattal is, hiszen 
gyakorlatilag a mellettünk levő két partszakasz nagyobb felülete az övék. Tehát az egészet 
egyben kellene esetleg mederkotomi. Utána lehet számolni, hogy akkor az valószínűleg már 
300-400 milliós nagyságrend, de erre Almádinak sincs pénze. Mi igazából a problémával a 
szúrós hínár kapcsán találkoztunk tavaly nyáron, elkezdtek ilyenek kinőni a területből. 
Szakértők azt mondják, hogy ezek szépen elrohadnak a nyár végére, tehát korántsem biztos, 
hogy mondjuk, idén nyáron ez problémát jelent. A szonáros vizsgálat pedig nem állapított 
meg olyan vastagságú iszapot, ami igazából azonnali intézkedést követelne. Van még egy 
közbülső megoldás, amit idén egyébként nem javasoltunk, hogy egyszerűen homokot lehetne 
beleszórni az adott partszakaszon. Erre még nincs ajánlatunk, ez nyilván olcsóbb lenne, mint 
mondjuk, egy teljes mederkotrás. Azt mondom, hogy a szezon kapcsán beszerezzük majd ezt 
az információt, és akkor látjuk, hogy reális-e ilyet javasolni vagy nem.

15



Hermann György
Köszönöm szépen. Még Szili-Darók Ildikóé a szó.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Mi lenne a célszerű költségvetési szempontból? Mert reklámozzuk a 
strandot, de egyrészt a hínár nem egynyári növény, tehát ki fog nőni valószínűleg idén is, 
másrészt pedig, ha reklámozzuk a strandot, és tudjuk, hogy nagyon nehezen használható... 
Nekem vannak képeim különben, hogy meddig süllyednek be a gyerekek az iszapba. Iszapos. 
Ha most beterveznénk erre külön összeget, vagy pedig év közben módosítással, mi lenne 
könnyebb az intézmény számára?

Alexa György
Azt mondanám, hogy a homokszórásos eljárás, biztos, hogy olcsóbb. Azt én nem tartom 
reálisnak, hogy most nekiálljunk medret kotorni év közben, ezért ilyet valószínűleg én nem is 
javasolnék. Azt gondolom, ha erre van megfelelő elszántság a Józsefvárosi Önkormányzat 
mint tulajdonos részéről, akkor ezt jövőre talán meg lehet csinálni. Almádin nem tudunk 
erőszakot tenni egyébként, hogy ők együttműködjenek, ugyanis a felvonulás kerül legtöbbe, 
tehát az, hogy felvonul a kotróhajó, nyilván az iszapszállító és a többi. Ha ez egy 200 méteres 
partszakasz kapcsán történik, nyilván a fajlagos költségek alacsonyabbak lennének, tehát ezért 
fontos az Almádival való együttműködés. Én most csak azt tudom mondani, nézzük ezt meg, 
mekkora a probléma. Én is rendszeresen járok le a strandra, azért nincs arról szó, hogy - hogy 
mondjam -, derékig érő iszap fogadná a gyerekeket, vagy mondjuk, mintha szögön járnának. 
Ez egy természetes víz, itt nyilván előfordulnak dolgok a vízben, nem ugyanaz, mint otthon a 
medencében, hogyha van valakinek ilyen. Hetente megyek le ilyenkor, nem láttam azt annyira 
égető problémának, hogy a strand használatát kérdöjelezné meg.

Hermann György
Köszönöm szépen. Még ehhez?

Szili-Darók Ildikó
Konkretizálom. Az intézmény mit javasol? Teijesszünk-e be módosító indítványt arra 
vonatkozóan, hogy a homokszórás költségét ebben az évben be tudja tervezni a JKN vagy sem?

Alexa György
Miután összegszerűen nem tudom ezt alátámasztani - nyilván nem tisztem megakadályozni, 
hogy a Képviselő asszony javaslatot tegyen -, de nem tudom költséghellyel alátámasztani. 
Nyilván be fogom szerezni a szükséges ismereteket még az év első felében. Elvi döntést lehet 
ilyesmiről hozni, de összeggel nem tudom alátámasztani.

Hermann György
Köszönöm szépen. A másik kérdésre Udvarhelyi Tessza válaszol.

Dr. Udvarhelyi Éva Tessza
A nemzetiségi önkormányzatoknak a kiegészítő támogatás nélküli összeget szoroztuk föl 
5 százalékkal.

Hermann György
Köszönöm szépen. Erőss Gáboré a szó. Parancsoljon, Képviselő úr.
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Dr. Erőss Gábor
Rövid leszek. Alapvetően kapcsolódik Szili-Darók Ildikó mindkét kérdéséhez, amit én 
szerettem volna kérdezni. Sőt, az egyik szó szerint elhangzott, úgyhogy már csak annyival 
egészíteném ki a stranddal kapcsolatos kérdések sorát - de ez inkább csak egy állítás -, hogy 
tudom, hogy a JKN Zrt. betervezte, csak aztán forrás hiányában erre idén nem tud sor kerülni, 
hogy azt az árnyékolást, amit a józsefvárosi családok hiányoltak a strandon... A stranddal 
kapcsolatos, de egy másik kérdés, hogy a tűző napon kisgyerekes családoknak ott elég 
kellemetlen, a fák nem adnak annyi árnyékot. Szóval, tudom, hogy betervezte a JKN, 
úgyhogy inkább csak kihangosítom, hogy jó lenne, ha idén nyárra nem is, de jövő nyárra már 
meg tudnánk oldani, hogy ott tényleg ne kapjanak napszúrást, meg ne égjenek le a 
kisgyerekek, ha ott strandolnak Káptalanfüreden a strandunkon.

Hermann György
Ismét Alexa Györgyé a szó.

Alexa György
Ennek kapcsán azt szeretném megjegy jegyezni, hogy fedett üldögélőket kezdtünk el 
beszerezni a strandra, és tavaly, a költségvetésünk pici maradékából még további ötöt. Ezek 
eléggé népszerűek a családok körében, mert ott le tudnak pakolni, amikor lejönnek pénteken, 
szombaton, úgyhogy ennyiben fejlődött a dolog. Amiben alulmaradtunk, valóban, ez a nagy 
homokozó fölé valamilyen árnyékoló kialakítása, ez elég jó lenne, mert a gyerekek simán 
megsülhetnek a homokban. Állandóan odasüt a nap, nem tudják használni igazából. Rossz idő 
esetén meg minek mennének oda? Oda szerettünk volna egy árnyékolót, erre most nincs 
költségvetési lehetőség. Viszont van költségvetési lehetőség arra, hogy még ültessünk egy-két 
kifejlett fát, és arra gondoltunk, hogy majd azzal próbáljuk ezt a dolgot pótolni, bízva abban, 
hogy előbb-utóbb az árnyékolóra is sor fog kerülni. Magyarul, szaporodik a fedett és 
árnyékolt területek száma a strandon idén is.

Hermann György
Köszönöm szépen. Úgy látom, hogy elfogytak a kérdések, hozzászólások. A napirend vitáját 
lezárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Itt jelzem, hogy időközben eggyel 
kevesebben lettünk, mert Kecskeméti Lászlónak el kellett mennie, tehát 11 a jelenlévők 
létszáma. Szavazzunk.

10 igen, 0 nem, 1 tartózkodással a határozati javaslatot elfogadtuk.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

56/2025. (II. 24.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése
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Napirend 1.6. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves 
Közszolgáltatási Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének elfogadására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

Hermann György
Rátérünk az 1.6. számú előterjesztésre. A napirend vitáját megnyitom. Pacsika Mártoné a szó, 
parancsoljon.

Pacsika Márton
Köszönöm a szót, Elnök úr. Nem titok, hogy nekem ez az év kedvenc előterjesztése, én 
minden évben ezt várom a legjobban, ezért elég tüzetesen el is szoktam olvasni. Azt kell, 
hogy mondjam, hogy mióta itt vagyok, ez valószínűleg a legkompaktabb. Jó volt olvasni. 
Nyilván csütörtökön fognak majd dönteni a vezérigazgatói pályázatról. Ezt teljesen 
függetlenül mondom, csak szeretném megköszönni Vezérigazgató úrnak az elmúlt évek 
munkáját. Gondolkodtam, hogy mik kötődnek a nevéhez. Szerintem mindenki emlékszik, és 
most nem akarok hátrafelé dobálni, de a JKN-nek volt néhány viharos éve ’19 után, és Lágler 
Péterrel ennek vége lett. Konszolidálta az intézményt, a Hl3, ami nem igazán funkcionált, egy 
erős közművelődési intézmény lett. Történelmi dolog történt a JKN-ben, a Józsefvárosi 
Múzeum megalakult. És egyáltalán, Vezérigazgató úrra mindig lehetett számítani, akár az 
Orczy téren futott össze vele az ember - mert ugye, józsefvárosi emberről beszélünk -, vagy 
bárhol, ha az embernek kérdése volt, vagy kritikája, vagy javaslata, ha Józsefvárosról vagy 
kultúráról volt szó. Köszönöm, Vezérigazgató úr.

Lágler Péter Károly
Én is köszönöm.

Hermann György
Köszönöm szépen. Eröss Gáboré a szó, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm. Szeretnék én is egy mondat erejéig ehhez csatlakozni. Nem prejudikálva a 
csütörtöki képviselő-testületi döntést, én is nagyon jó szívvel emlékszem az elmúlt évekre és a 
közös munkára. Én a közművelődési koncepción való közös munkát emelném ki, egyébként 
Pacsika Márton is benne volt. Vezérigazgató úrral, én nem is tudom, hányszor ültünk, meg 
többekkel, másokkal hosszú órákon át és végigbeszéltünk mindent és még mindent is. Lett 
egy olyan koncepció, amely tartalmában és narratívájában, hogy úgy mondjam, ugyanakkor a 
konkrét pontok tekintetében is, hiszen egy intézkedési tervvel együtt fogadtuk aztán el, 
iránymutató a jövőre nézve is, és a megvalósítása zajlik. Ezt én is szeretném megköszönni. 
Csatlakozom Pacsika Mártonhoz, egy jól működő JKN lett Vezérigazgató úr munkájának a 
gyümölcse.

Hermann György
Köszönöm szépen. Szili-Darók Ildikó, parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Csatlakoznék, teljes pártom nevében is, ezekhez a szavakhoz, amik elhangoztak. Azt 
gondolom, hogy az elmúlt öt évben, az az időszak, amióta új vezetése van a JKN-nek, ez egy 
igazán lakosságbarát és magas szakmai színvonalú vezetés volt. Nagyon sajnálom, hogy nem 
folytatódik, vagy más formában folytatódik.
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Hermann György
Egy mondat erejéig én is csatlakozom az előttem szólókhoz. Nagyon szépen köszönjük az 
eddigi munkát. Úgy látom, szeretne hozzászólni. Parancsoljon.

Lágler Péter Károly
Köszönöm szépen az eddigi köszöneteket, ez igazán nagyon jól esett. Az előterjesztés is azt 
mutatja, hogy eddig is igyekeztem és a továbbiakban is igyekszem szolgálni a JKN és 
Józsefváros javát és ügyét. Ennek az előterjesztésnek a hasznát, hogy később egyszerűbb lesz 
költséget vetni, már a másik vezetés fogja használni.

Hermann György
Köszönöm szépen a hozzászólásokat. További kérdést, illetve hozzászólást nem látok. A 
napirendi pont vitáját lezárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Kérem, 
szavazzunk.

11 igen, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

57/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

2. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztés - nyilvános

Napirend 2.1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat által fenntartott Józsefvárosi Óvodák körzethatárainak módosításával 
kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Hermann György
Rátérünk a következő blokkra, az átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések következnek. 
Egy darab nyílt előterjesztésünk van, a 2.1. számú napirendi pont. A napirend vitáját 
megnyitom. Eröss Gábornak van hozzászólása. Parancsoljon, Képviselő úr.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen. Röviden ehhez az előterjesztéshez: ebben jó az is, ami változatlan, mert 
nagyrészt változatlan a körzethatár térkép, jó az is, ami változik. Kisebb változások érintik a 
két palotanegyedi óvodát, illetve dominóhatásszerűen egy kicsit még más óvodákat is, mivel 
évek óta - összhangban a kerület, meg a főváros más részeit is érintő tendenciákkal, de annál 
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is nagyobb mértékben - csökken a gyereklétszám, illetve a Tátika óvodának eleve nagyon sok 
közintézmény volt a körzetében. Ezt leköveti valamennyire a változtatás, és tudom, hogy az 
óvodának is így jó. Ha az óvodának jó, akkor mindannyiunknak jó. Ebből a szempontból ez 
egy óvatos kis változtatás, de valószínűleg jó változtatás, még úgy is - viszont erről senki nem 
tehet, de egy adottság -, hogy most egy picit sötétben tapogatózunk olyan értelemben, hogy 
csak márciusban fog kiderülni, hogy egész pontosan a beóvodáztatásra váró, idén 3. 
életévüket betöltő gyerekek létszáma hogyan fog alakulni egyrészt összkerületi szinten, 
másrészt az egyes körzetekben. De ezzel együtt is folytonosságában is és a kisebb 
változtatásokban is egy jó előterjesztés.

Hermann György
Köszönöm szépen. További kérdést, illetve hozzászólást nem látok. A napirend vitáját 
lezárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot.

11 igen, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk a határozati javaslatot.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Társadalmi Ügyek Bizottsága

58/2025. (II. 24.) számú határozata 
(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott 
Józsefvárosi Óvodák körzethatárainak módosításával kapcsolatos döntés meghozataláról

A Társadalmi Ügyek Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő 
Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáinak felvételi körzethatárait 2025. április 1. 
napjától az előterjesztés 1. számú mellékletében foglaltak szerint módosítja;

2. felkéri a Józsefvárosi Óvodák igazgatóját, hogy a 2025/2026. nevelési évre történő 
beiratkozás során az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti felvételi körzeteket vegye 
figyelembe.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pontok esetében: 2025. február 24.

3. Átruházott bizottsági hatáskörű - zárt - előterjesztések

Összevont határozathozatal

Hermann György
Rátérünk a 3. blokkra, zárt előterjesztések következnek.

20



Napirend 3.1. pontja: Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelmek elbírálására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Tessza Éva alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 59-60/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 3.2. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend 3.3. pontja: Javaslat a „V/2024. felújítandó bérlakások lakással nem 
rendelkezők részére” pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 61/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 3.4. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, József utca szám
alatti és a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca szám alatti jogcím
nélküli lakáshasználók jogviszony rendezéséről szóló döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 62-63/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 3.5. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tömő utca
szám alatti és a Budapest VIII. kerület, József utca szám alatti jogcím
nélküli lakáshasználók jogviszony rendezéséről szóló döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 64-65/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 3.6. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Rákóczi út
szám alatti jogcím nélküli lakáshasználó jogviszony rendezéséről szóló döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 66/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 3.7. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca 
szám alatti jogcím nélküli lakáshasználó jogviszony rendezéséről szóló döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 67/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 3.8. pontja: Javaslat az „Otthon megújítási támogatás” programban nyertes 
pályázat támogatási szerződésének módosítására
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában 
foglaltak alapján meghozott 37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 68/2025. (II. 24.) számú
TÜB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Külön tárgyalt napirendi pont

Napirend 3.2. pontja: Javaslat a „IV/2024. felújított bérlakások lakással nem 
rendelkezők részére” pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontjában és 
a 60. §-ában foglaltak, valamint az Infotv. 3. § 2. pontja alapján meghozott 

37/2025. (II. 24.) számú TÜB határozat értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 69/2025. (II. 24.) számú 

TÜB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Hermann György
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés újra nyílt, és ahogy azt már 
megszokhatták a tisztelt bizottsági tagok, a bizottsági ülés napirendjét követően, az ülés végén 
a Bizottság feladatkörébe tartozó ügyben a Bizottság elnökétől, illetve a jegyzőtől 
felvilágosítást kérhetnek. Dr. Pálovics Emesének van is ilyen igénye, parancsoljon.

Dr. Pálovics Emese
Köszönöm szépen, Elnök úr. Két kérésem, kérdésem lenne, az egyik a Szerdahelyi utcában 
működő mosodával kapcsolatban. Úgy hallottam, hogy elromlott a nagy mosógép, ami elég 
nagy probléma az oda járó lakosok számára. Meg lehet ezt javítani? Nem tudom, mi az oka: 
pénzkérdés vagy közbeszerzés? A másik pedig a Mátyás téren lévő Bauer Sándor mellszobor, 
ami eléggé össze van firkálva, ha ezt le lehetne takaríttatni vagy odafigyelni. Gondolom, nem 
csak ez, csak ezt láttam a múlt héten. Tehát a szobrokat azért tartsuk tisztán. Végezetül 
szeretnék köszönetét mondani mindenkinek az elmúlt hónapokban tapasztalt konstruktív 
együttműködésért, ugyanis ma vagyok itt utoljára mint külső bizottsági tag. Szeretném 
mindenkinek megköszönni a közös munkát.

Hermann György
Köszönjük szépen. Valamelyik feltett kérdésre van most válasz? Udvarhelyi Tesszáé a szó, 
parancsoljon.

Dr. Udvarhelyi Éva Tessza
Igen, most súgta a fülembe Takács Gábor, hogy már meg is javították szerencsére azt a 
mosógépet. Egyébként az tényleg nagyon fontos, mert ha az nincs, akkor ott nagyon kevés a 
kapacitás. Szóval ez fontos dolog, de szerencsére már működik.

Hermann György
Köszönöm szépen. Köszönöm a bizottsági tagoknak a munkáját, az ülést 13 óra 59 perckor 
lezárom.

K. m
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Melléklet

Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:07
Típusa: Nyílt
Határozat #36; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 84.62
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 84.62
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 15.38
Összesen 13 100.00

Név Voks Frakció
Bihari György Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Györfi Iván Igen -
Hermann György Igen -
Horváth Alexander Igen -
dr. Kecskeméti László Igen -
Kovács Attila Igen -
Oláh József Igen -
Pacsika Márton Igen -
Dr. Pálovics Emese Igen -
Papadopulosz Dóra Igen -
Nagy Erika Távol -
Szili-Darók Ildikó Távol -

1



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:08
Típusa: Nyílt
Határozat #37; Elfogadva
Minősített

Tárgya: zárt ülés elrendelése
(napirend 3.2-3.8. pontjai)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 12 100.00 92.31
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 12 100.00 92.31
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 7.69
Összesen 13 100.00

Név Voks
Bihari György Igen
Dr. Erőss Gábor Igen
Győrfi Iván Igen
Hermann György Igen
Horváth Alexander Igen
dr. Kecskeméti László Igen
Kovács Attila Igen
Oláh József Igen
Pacsika Márton Igen
Dr. Pálovics Emese Igen
Papadopulosz Dóra Igen
Szili-Darók Ildikó Igen
Nagy Erika Távol

Frakció
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Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:19
Típusa: Nyílt
Határozat #38-55; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: 1. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése - nyilvános 
összevont határozathozatal
(napirend 1.1-1.3., 1.5., 1.7-1.20. pontjai)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 91.67 84.62
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 8.33 7.69
Szavazott 12 100.00 92.31
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 7.69
Összesen 13 100.00

Név Voks
Bihari György Igen
Dr. Eröss Gábor Igen
Györfi Iván Igen
Hermann György Igen
Horváth Alexander Igen
Kovács Attila Igen
Oláh József Igen
Pacsika Márton Igen
Dr. Pálovics Emese Igen
Papadopulosz Dóra Igen
Szili-Darók Ildikó Igen
dr. Kecskeméti László Tart.
Nagy Erika Távol

Frakció
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Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:32
Típusa: Nyílt
Határozat #56; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend 1.4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló önkormányzati 
rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 90.91 76.93
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 9.09 7.69
Szavazott 11 100.00 84.62
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 15.38
Összesen 13 100.00

Név Voks
Bihari György Igen
Dr. Erőss Gábor Igen
Györfi Iván Igen
Hermann György Igen
Horváth Alexander Igen
Kovács Attila Igen
Oláh József Igen
Pacsika Márton Igen
Dr. Pálovics Emese Igen
Papadopulosz Dóra Igen
Szili-Darók Ildikó Tart.
dr. Kecskeméti László Távol
Nagy Erika Távol

Frakció
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Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:38
Típusa: Nyílt
Határozat #57; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend 1.6. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves 
Közszolgáltatási Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének 
elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 84.62
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 84.62
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 15.38
Összesen 13 100.00

Név Voks
Bihari György Igen
Dr. Eröss Gábor Igen
Györfi Iván Igen
Hermann György Igen
Horváth Alexander Igen
Kovács Attila Igen
Oláh József Igen
Pacsika Márton Igen
Dr. Pálovics Emese Igen
Papadopulosz Dóra Igen
Szili-Darók Ildikó Igen
dr. Kecskeméti László Távol
Nagy Erika Távol

Frakció
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Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 13:40
Típusa: Nyílt
Határozat #58; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend 2.1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili. 
Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott Józsefvárosi 
körzethatárainak módosításával kapcsolatos döntés meghozatalára

kerület 
Óvodák

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 84.62
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 84.62
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 15.38
Összesen 13 100.00

Név Voks
Bihari György Igen
Dr. Erőss Gábor Igen
Györfi Iván Igen
Hermann György Igen
Horváth Alexander Igen
Kovács Attila Igen
Oláh József Igen
Pacsika Márton Igen
Dr. Pálovics Emese Igen
Papadopulosz Dóra Igen
Szili-Darók Ildikó Igen
dr. Kecskeméti László Távol
Nagy Erika Távol

Frakció
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